

Chief Editor MOCHIZUKI Akira (Director, Institute of Human Sciences)

Editors HIGASHIYAMA Atsuki (Member, Steering Committee of Institute of Human Sciences)
IBUSUKI Makoto (Member, Steering Committee of Institute of Human Sciences)
MATSUBARA Yoko (Member, Steering Committee of Institute of Human Sciences)
MATSUDA Ryoza (Member, Steering Committee of Institute of Human Sciences)
NAKAMURA Tadashi (Member, Steering Committee of Institute of Human Sciences)
SATO Tatsuya (Member, Steering Committee of Institute of Human Sciences)
TOKUDA Kanji (Member, Steering Committee of Institute of Human Sciences)
UTSUNOMIYA Hiroshi (Member, Steering Committee of Institute of Human Sciences)
YAMAMOTO Masateru (Member, Steering Committee of Institute of Human Sciences)

Guest Reviewers KITAOKA Akiyoshi (College of Letters, Ritsumeikan University)
MUTO Takashi (College of Letters, Ritsumeikan University)
SAKURAI Masanari (Volunteer Center, Ritsumeikan University)
TESHIMA Noriyuki (College of Sciences and Engineering, Ritsumeikan University)

Editorial Secretary ARAHORI Yumiko
ENOMOTO Kyoko

編集委員長 望月 昭 (人間科学研究所所長)

編集委員 東山 篤規 (人間科学研究所運営委員)
指宿 信 (人間科学研究所運営委員)
松原 洋子 (人間科学研究所運営委員)
松田 亮三 (人間科学研究所運営委員)
中村 正 (人間科学研究所運営委員)
佐藤 達哉 (人間科学研究所運営委員)
徳田 完二 (人間科学研究所運営委員)
宇津宮 博 (人間科学研究所運営委員)
山本 昌輝 (人間科学研究所運営委員)

ゲスト・レビュアー 北岡 明佳 (立命館大学文学部)
武藤 崇 (立命館大学文学部)
桜井 政成 (立命館大学ボランティアセンター)
手嶋 教之 (立命館大学理工学部)

編集幹事 荒堀 弓子
榎本 恭子

立命館人間科学研究 第12号 (通巻28号)

2006年9月25日 印刷
2006年9月29日 発行

発行 立命館大学人間科学研究所
京都市北区等持院北町56-1
(〒603-8577):TEL(075)465-8358
FAX(075)465-8245
所長 望月 昭

印刷 (株)NPCコーポレーション
大阪市北区天満1-9-19
(〒530-0043):TEL(06)6351-7271
